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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ  21/2006 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  549/2006 

 
 
Στην Καλαµάτα σήµερα, την 23η Νοεµβρίου 2006, ηµέρα Πέµπτη και ώρα 8:00 µ.µ., στο 
αµφιθέατρο «ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ ΚΟΥΜΟΥΝ∆ΟΥΡΟΣ» της Νοµαρχιακής Αυτοδιοίκησης Μεσσηνίας, 
επί της πλατείας Νοµαρχίας, συνέρχεται σε συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου 
Καλαµάτας, µετά την υπ΄ αριθ. 21/17-11-2006 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία 
επιδόθηκε σύµφωνα µε το νόµο. 
 
 
Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Αδαµόπουλος 
Παναγιώτης, ως Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος,  3) Αλοίµονος Ιωάννης, 
4) Βασιλάκη Γεωργία, 5) Γιαννακόπουλος ∆ιονύσιος, 6)  ∆ιασάκος Νικόλαος, 7) Ζαφειρόπουλος 
∆ηµήτριος (αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 557 απόφαση), 8) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 9) 
Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 10) Κοσµόπουλος Βασίλειος, 11) Κουδούνης Αργύριος, 12) 
Κουµουνδούρος Νικόλαος, 13) Κυριακόπουλος Γεώργιος,  14) Λαφαζάνος Γεώργιος 
(προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 551 απόφαση), 15) Μασούρας Γρηγόριος,  16) Μαστοράκης 
∆ηµήτριος, 17) Μαυρέα Αικατερίνη (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 551 απόφαση), 18) Μέλιος 
Ιωάννης, 19) Μπάκας ∆ηµήτριος, 20) Μπάκας Ιωάννης, 21) Μπαστακός Παναγιώτης, 22) 
Νταγιόπουλος Γεώργιος, 23) Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 24) Πασχάλης Γεώργιος, 25) 
Πουλόπουλος ∆ηµήτριος, 26) Σούµπλης Μιχαήλ (αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 557 απόφαση), 
27) Σπίνος Γεώργιος, 28) Τσακαλάκου Σταυρούλα   και   29) Χειλάς Ευάγγελος. 
 
 
∆εν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόµιµα οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ. 1) Αργυροπούλου 
Βασιλική, 2) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 3) Μάλαµας Παναγιώτης, 4) Μαλαπάνης Χρήστος, 5) 
Οικονοµόπουλος Βασίλειος  και  6) Τσώλης Πέτρος.    
 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται οι Πάρεδροι των δηµοτικών διαµερισµάτων Πηγών, Λαδά, και 
Καρβελίου, ήτοι οι κ.κ. Βαρελάς Γεώργιος,  Βουτσής Γεώργιος  και  Μαρινάκης Σαράντος 
αντίστοιχα.  
 
∆εν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόµιµα ο Πάρεδρος του δηµοτικού διαµερίσµατος Νέδουσας  
κ. Μπατσικούρας ∆ηµήτριος. 
 
 
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος  κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία του  ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Γεωργίου Ν. Κουτσούλη.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 1ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Αλλαγή αίθουσας συνεδριάσεων ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας. 
 
Ακολούθως ο κ. Πρόεδρος αφού καλωσορίζει τον νεοεκλεγέντα ∆ήµαρχο Καλαµάτας κ. Νίκα 
Παναγιώτη ο οποίος παραβρίσκεται στην αίθουσα, αναφέρεται στο από 15-11-2006 (αριθµ. 
πρωτ. ∆ήµου 24113/17-11-06) έγγραφό του, το οποίο αναλυτικά έχει ως εξής: 
 
¨Αγαπητέ κ. ∆ήµαρχε, 
 
Παρακαλώ θερµά όπως σε προσεχή συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου της πόλη µας, 
ληφθεί απόφαση αλλαγής έδρας συνεδριάσεων του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, από την αίθουσα 
«ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ ΚΟΥΜΟΥΝ∆ΟΥΡΟΣ» σε αίθουσα εντός του ∆ηµαρχείου Καλαµάτας 
προκειµένου οι συνεδριάσεις του να διεξάγονται κατά τη νέα τετραετία εντός αυτής.  
 

Με εκτίµηση, 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΝΙΚΑΣ 

Νεοεκλεγείς  
∆ήµαρχος Καλαµάτας¨  

 
 
Η διαδικασία συνεχίζεται µε τοποθετήσεις και διαλογική συζήτηση ως εξής: 

                                         
Θεωρώ ότι αυτή τη στιγµή δεν είναι κατάλληλος ο χώρος στο ∆ηµαρχείο για 
να ξεκινήσουν εκεί οι συνεδριάσεις και πιστεύω ότι θα ήταν σωστό πρώτα να 

γίνουν κάποιες παρεµβάσεις σ’ αυτόν έτσι ώστε να µπορούν να συµµετέχουν οι δηµότες της 
Καλαµάτας.  

 
Κύριε Πρόεδρε δεν είναι η τελευταία συνεδρίαση του ∆ηµοτικού 
Συµβουλίου.  

Ποίος λόγος απαγορεύει οι νεοεκλεγέντες δηµοτικοί σύµβουλοι και οι επικεφαλής των 
συνδυασµών να αποφασίσουν για το συγκεκριµένο θέµα; Θα αποφασίσουµε εµείς εκ των 
οποίων οι περισσότεροι δεν θα είµαστε στη σύνθεση του επόµενου ∆ηµοτικού Συµβουλίου;  
Και µην ξεχνούν κάποιοι συνάδελφοι ότι για την αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου η οποία 
διαµορφώθηκε στο ∆ηµαρχείο επάνω, έχουν γραφεί 150 σελίδες για επερώτηση και µόνο. 
Μέχρι και αποδόθηκε µοµφή στον Πρόεδρο, που ήµουν εγώ τότε, για το πώς κατασκευάστηκε 
και πως φτιάχτηκε. Ε δεν θα περάσει έτσι ένα θέµα απόψε. Οι δηµοτικοί σύµβουλοι οι οποίοι 
δεν θα είναι µεθαύριο δηµοτικοί σύµβουλοι θα αποφασίσουν για  αυτούς που θα είναι;  
Στο επόµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο λοιπόν η Τεχνική Υπηρεσία του ∆ήµου να διαµορφώσει µια 
πρόταση, να ρθει εδώ ή να κληθούν οι αρχηγοί των συνδυασµών να την προεγκρίνουν και ας 
την περάσει αν είναι ανάγκη αυτό το ∆ηµοτικό Συµβούλιο.       

 
Κύριοι συνάδελφοι, το ζήτηµα δεν έχει σχέση µε την επόµενη 
συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, έχει σχέση µε την πρώτη του 

χρόνου που η νέα ∆ηµοτική Αρχή θα αναλάβει καθήκοντα. ∆υστυχώς κατά το παρελθόν η 
ανάγκη µας εξανάγκασε να φύγουµε από την αίθουσα λόγω του ότι αυξήθηκε ο αριθµός των 
δηµοτικών συµβούλων συν των παρέδρων κ.λ.π., µε αποτέλεσµα να ήταν ανεπαρκής η 
αίθουσα. Τώρα µε την µείωση του αριθµού των δηµοτικών συµβούλων και κατόπιν ερεύνης 
που έγινε διεπιστώθη ότι υπάρχει δυνατότητα το νέο ∆ηµοτικό Συµβούλιο να εγκατασταθεί 
από την 1η του χρόνου διότι ξέρετε πολύ καλά από την 1η του χρόνου ξεκινούν οι νέες 

ΤΣΑΚΑΛΑΚΟΥ: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: 
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διαδικασίες και επιθυµία της νέας ∆ηµοτικής Αρχής είναι να εγκατασταθεί στην αίθουσα του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου στο ∆ηµαρχιακό Κατάστηµα. ∆εν αφορά την παρούσα σύνθεση, από 
την 1η του χρόνου εννοείται.  

     
Μια διόρθωση, γιατί όταν παρεξηγούµαι για κάποια πράγµατα οφείλεται να 
τα ερµηνεύετε από την θέση την οποία είπα εγώ. Είπα εγώ δεν θέλω να 

γίνονται οι συνεδριάσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου επάνω;  
 
Όχι κ. Νταγιόπουλε. 

 
Για τον κ. Αθανασόπουλο αυτό. Είµαι από εκείνους που στήριξα και ήµουν 
εκείνος που πλήρωσα τη µεταφορά του ∆ηµοτικού Συµβουλίου στις 

συνεδριάσεις επάνω και το πλήρωσα πανάκριβα και είναι γραµµένο στα πρακτικά του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου. 

 
Έτσι και αλλιώς οι δηµαιρεσίες υποχρεωτικά γίνονται την πρώτη Κυριακή του 
Γενάρη και συµπίπτουν και µε τις αρχαιρεσίες που θα γίνουν στη Νοµαρχία, 

οπότε εκείνη την ηµέρα  αίθουσα αυτή θα είναι κατειληµµένη  από το Νοµαρχιακό Συµβούλιο. 
Μοιραία πρέπει να πάρουµε την απόφαση, όπως και τα προηγούµενα χρόνια, για τις 
δηµαιρεσίες να γίνουν εκεί πάνω και στην συνεδρίαση εκείνη ας αποφασίσουν και για την 
περαιτέρω διαδικασία.  

 
Αυτό ήθελα να πω και εγώ. Να θυµίσω ότι και το 2003, τον Ιανουάριο, στο 
∆ηµαρχείο ήµασταν. Άρα λοιπόν η απόφαση σήµερα αφορά για την πρώτη 

συνεδρίαση. Εκεί πια, στην πρώτη συνεδρίαση, η υπάρχουσα πλειοψηφία θα αποφασίσει πως 
θα γίνονται οι επόµενες συνεδριάσεις. Άρα λοιπόν σήµερα δεν έχουµε κανένα πρόβληµα να 
αποφασίσουµε ότι η πρώτη συνεδρίαση του νέου έτους θα γίνει στο ∆ηµαρχείο.    

 
Με τη µείωση του αριθµού των µελών του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 
Καλαµάτας από 35 σε 27, το ∆ηµοτικό Συµβούλιο της πόλης επιστρέφει στο 

σπίτι του. Ευχαριστούµε τη Νοµαρχιακή Αυτοδιοίκηση που µας φιλοξένησε, από εκεί και πέρα 
για όσους δεν γνωρίζουν και την περίοδο ΄95 - ΄98 συνεδριάζαµε στο ∆ηµαρχιακό Κατάστηµα 
που βρίσκεται επί της οδού Αριστοµένους, είµαστε 25 µέλη. Ελάχιστες µετατροπές χρειάζονται, 
αυτό θα µας το πουν οι εδικοί που είναι η Τεχνική Υπηρεσία. Εγώ πιστεύω ότι αυτό που 
απαιτείται πολύ περισσότερο από οτιδήποτε άλλο είναι η προσθήκη 2 καθισµάτων ώστε αντί 
για 25 να είναι 27 τα καθίσµατα προκειµένου να καλυφθούν όλοι οι νεοκλεγέντες συνάδελφοι. 
Οι δηµαιρεσίες πρέπει να γίνουν εκεί και για τις δηµαιρεσίες ακόµα, για την πρώτη συνεδρίαση 
του ∆ηµοτικού Συµβουλίου πρέπει να πάρουµε απόφαση.         

 
Θέλω να πω κ.κ. συνάδελφοι, όσοι έχουν εκλεγεί, έχετε 4 χρόνια να κάνετε 
συµπολίτευση ή αντιπολίτευση. Θεωρώ ότι είναι απαξιωτικό για µένα 

τουλάχιστον σαν ∆ήµαρχος να λαµβάνω υπόψη ότι µπορεί, το σε ποια αίθουσα θα κάνουµε 
συνεδριάσεις σαν ∆ηµοτικό Συµβούλιο, να είναι κυρίαρχο. Εγώ οφείλω σαν ∆ήµαρχος, εφόσον 
από έναν νεοκλεγέντα και διάδοχό µου ∆ήµαρχο είχα την πρόταση να γίνονται  εκεί πέρα οι 
συνεδριάσεις του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, να το φέρω ως θέµα. Κάθε ∆ήµαρχος θέλει να 
ξεκινήσει µε µια καινούργια αρχή, έστω και συµβολικά, έστω και σηµειολογικά ότι η νέα 
∆ηµοτική Αρχή ξεκινάει 1η Γενάρη από εκείνη την αίθουσα. Ο καθένας είναι ελεύθερος να 
ψηφίσει αυτό που θέλει.  

 
Καταρχήν πρέπει να ξέρουµε όλοι ότι έστω και αν φεύγουµε από εδώ µέσα 
πρέπει να τηρούµε και να παραδώσουµε τη σωστή λειτουργία του 

κανονισµού λειτουργίας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου.  

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΜΑΣΟΥΡΑΣ: 

ΚΟΣΜΟΠΟΥΛΟΣ:   

ΜΠΑΚΑΣ ΙΩΑΝ.:  

∆ΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΝΤΑΓΙΟΠΟΥΛΟΣ: 
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Παρακαλώ ψηφοφορία. Ψηφίζουµε την πρόταση όπως την έθεσε ο κ. 
Κοσµόπουλος. 

 
Συµφωνώ µε αυτό που είπε ο Βασίλης. Ψηφίζουµε µόνο για την πρώτη 
συνεδρίαση.  

 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη 
τα προαναφερόµενα, καθώς επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 95 και 119 του ∆.Κ.Κ. (Π.∆. 
410/95), µεταξύ των παρόντων κατά τη διάρκεια της ψηφοφορίας δηµοτικών συµβούλων, 
µειοψηφούντων του κ. ∆ιασάκου και της κας Τσακάλακου οι οποίοι τάσσονται ΚΑΤΑ, κατά 
πλειοψηφία, 
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 

Εγκρίνει όπως η πρώτη συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου Καλαµάτας υπό τη 
νέα του σύνθεση, η οποία θα πραγµατοποιηθεί στις 7 Ιανουαρίου 2007, ηµέρα 
Κυριακή, γίνει στην αίθουσα του επί της οδού Αριστοµένους 28 ∆ηµαρχιακού 
Καταστήµατος.   
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αδαµόπουλος Παναγιώτης  1. Αθανασόπουλος Κων/νος 
  2. Αλοίµονος Ιωάννης 
  3. Βασιλάκη Γεωργία 
  4. Γιαννακόπουλος ∆ιονύσιος  
  5. ∆ιασάκος Νικόλαος  
  6. Ζαφειρόπουλος ∆ηµήτριος 

  7. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 
  8. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 
  9. Κοσµόπουλος Βασίλειος 
  10. Κουδούνης Αργύριος 
  11. Κουµουνδούρος Νικόλαος 
  12. Κυριακόπουλος Γεώργιος 
  13. Λαφαζάνος Γεώργιος 
  14. Μασούρας Γρηγόριος 
  15. Μαστοράκης ∆ηµήτριος  
  16. Μαυρέα Αικατερίνη 
  17. Μέλιος Ιωάννης 
  18. Μπάκας ∆ηµήτριος 
  19. Μπάκας Ιωάννης  
  20. Μπαστακός Παναγιώτης 
  21. Νταγιόπουλος Γεώργιος 
  22. Παπαµικρούλης Παναγιώτης 
  23. Πασχάλης Γεώργιος 
  24. Πουλόπουλος ∆ηµήτριος 
  25. Σούµπλης Μιχαήλ 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: 
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  26. Σπίνος Γεώργιος 
  27. Τσακαλάκου Σταυρούλα 
  28. Χειλάς Ευάγγελος 

 
ΘΕΩΡΗΘΗΚΕ 

Καλαµάτα, 6 ∆εκεµβρίου 2006 
Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
ΓΕΩΡΓΙΟΣ Ν. ΚΟΥΤΣΟΥΛΗΣ 

 

Για τη Γραµµατεία του ∆.Σ. 
Πασχαλιά Μουρκάκου 

 
 

 


